
OBČINA DOBROVA-POLHOV GRADEC 
Občinski svet 
Ul. Vladimirja Dolničarja 2 
1356 DOBROVA 
 
Številka: 032-01-3956/05  
Datum:   23.12. 2005 
 
 
 

Z A P I S N I K 
20. redne seje občinskega sveta Občine Dobrova- Polhov Gradec, ki je bila v sredo, 
21.12. 2005 ob 19.00 uri v prostorih Kulturnega doma Jakoba Trobca v Polhovem 
Gradcu.  
 
Prisotni svetniki : 
Franc Bradeško Janko Dolinar, Dr. Janko Dolinar,  Andreja Dolinar, Harison Kirinčič, 
Leopold Oblak, Jože Oven, Marjan Plestenjak, Marjan Pograjc, Viktor Prosen, Franc 
Setnikar, Olga Skopec,  Damjan Širca, Milan Velkovrh.  
 
Odsotni svetniki: Mateja Rotar, Anton Potočnik, opr. odsotna. 
 
Ostali prisotni: župan Lovro Mrak,  
Predsednika KS Šentjošt in Polhov Gradec 
Uprava: Tadeja Plestenjak, Helena Čuk, Mojca Sečnik, Boris Krnjajič, Jože Brezovec, 
Barbara Velkovrh, Mateja Tavčar. 
 
Vabljeni: Pooblaščeni računovodja in finančnik občine Dušan Jelenčič 
Riko Gantar, občinski urbanist 
   
Župan je svetnike pozdravil in ugotovil, da je seja sklepčna.   
 
Predlagani dnevni red:    
1. Potrditev zapisnika 19. redne seje 
2. Vprašanja in pobude svetnikov  
3. Poročila delovnih teles občinskega sveta  
4. Osnutek Odloka o ustanovitvi skupne notranje revizijske službe  
5. Potrditev Dokumenta identifikacije investicijskega programa za dozidavo OŠ   
         Dobrova in adaptacijo obstoječe šole 
6. Predlog sklepa o vrednosti točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnega  
         zemljišča na območju občine Dobrova- Polhov Gradec za leto 2006 
7. Predlog  povišanja izhodiščne cene za izračun sorazmernega dela stroškov  
         opremljanja stavbnega zemljišča za leto 2006  
8. Predlog  določitve višine enkratne pomoči za novorojence v občini Dobrova-        
         Polhov Gradec za leto 2006 
9. Osnutek Odloka o proračunu občine Dobrova- Polhov Gradec za leto 2006 
10. Predlog kandidatov za sodnike porotnike 
11. Razno  
 
Župan je svetnike seznanil, da je predlog za razširitev dnevnega reda pismeno podal 
svetnik Leopold Oblak. Zadeva bo obravnavana pod 11. točko dnevnega reda.  
Dnevni red je bil soglasno potrjen. 
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Ad 1)   Potrditev zapisnika 19. redne seje  
 
Zapisnik 19. redne seje je bil soglasno potrjen. 
 
Ad 2)   Vprašanja in pobude svetnikov  
 
Oblak L.  Kaj je s pripravo dokumentacije za kanalizacijo v Šentjoštu?  
Pograjc M. Ponovna pobuda za označitev šolskih poti  
Potočnik 
A.  

Pobuda za pripravo zahtevka do MOL zaradi odprodaje deleža KPL 
Župan je svetnike seznanil, da je občina že pripravila zahtevek do MOL, iz 
naslova novo ugotovljenega skupnega premoženja.  

 

Pograjc M. Kdo je zahteval umik gradbenega dovoljenja za občinski objekt?   
Dolinar A. Pobuda za ureditev poti v Sp. Razorih-onemogočen dostop za intervetna 

vozila- asfaltiranje  
 

Dolinar A. Pobuda za prestavitev označevalne table Razori  
Dolinar A. Pobuda za postavitev prehoda za pešce čez RC pri križišču pri občini  
Širca D. Pobuda svetnikom, da se raznovrstne zahteve svetnikov obravnavajo po 

redni poti, na pristojnih odborih  
 

Pograjc M. Pobuda za postavitev plakatnega mesta pred občino  
Oven J. Kdo pobira najemnine od garaž v stan. bloku na Stari cesti na Dobrovi? 

Status zemljišča?   
 

Velkovrh 
M. 

Ali je vrtec v Šentjoštu polno zaseden, kot je bilo obljubljeno?  
Jože Brezovec iz uprave je podal odgovor.  

 

Velkovrh 
M. 

Pobuda, da naj predsedniki odborov letno pripravijo poročilo o svojem delu.  

Velkovrh 
M. 

Pobuda, da se novoletna okrasitev krajev razširi na celotno območje občine 
enakomerno. 

 

Bradeško 
F.  

Kaj se dogaja z dokumentacijo in izgradnjo vodovoda Praproče Zalog?  
Boris Krnjajič je podal odgovor. Ni pridobljenih soglasij, projekt stoji. 

 

Z gradivom so svetniki prejeli pisne odgovore pod zap.št. 95, 119 in 169, 126, 
128171, 172 in 178, odgovor za svetnika Potočnika v zvezi s kandidiranjem na 
sredstva Fundacije za šport, Janka Dolinarja v zvezi z upravljavci vodovodov v občini, 
Pograjc Marjana v zvezi z aktivnostmi občine pri Naturi 2000, Jožeta Ovna v zvezi s 
kanalizacijskim omrežjem Šujica, Leopolda Oblak v zvezi s kanalizacijo Šentjošt. 
 
Ad 3) Poročila delovnih teles občinskega sveta  
 
Svetniki so z gradivom prejeli aktualni zapisnik seje Odbora za šolstvo, predšolsko 
vzgojo in izobraževanje, poročila so podali predsedniki delovnih teles:Viktor Prosen je 
poročal o delu Odbora za kmetijstvo, katerega predsednik je, Franc Setnikar je 
poročal o delu Odbora za komunalo v preteklem letu, Leopold Oblak je svetnike 
seznanil z delom Odbora za delitveno bilanco, Damjan Širca pa je kot predsednik 
Odbora za informacijsko družbo svetnikom predstavil delo svojega odbora. Svetnik 
Harison Kirinčič je na kratko predstavil obsežno delo Odbora za šolstvo ter delo 
Delovne skupine za zadrževalnike.  
 
Ad 4)   Osnutek Odloka o ustanovitvi skupne notranje revizijske službe  
 
Mateja Tavčar iz uprave je svetnikom predstavila razloge za ustanovitev skupne 
revizijske službe. 
Občina je dolžna zagotoviti notranjo revizijo svojega poslovanja. Župan je odgovoren 
za vzpostavitev, delovanje, nadzor in stalno izboljševanje sistema finančnega 
poslovodenja, notranjih kontrol in notranjega revidiranja. Proračunski uporabniki, 
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katerih letni proračun presega 500 mio SIT so dolžni zagotoviti notranjo revizijo vsako 
leto. To lahko storijo na tri načine in sicer z lastno notranjo revizijsko službo, 
z organiziranjem skupne notranje revizijske službe, z najemom zunanjega izvajalca . 
Po večkratnih sestankih na občini Vrhnika in občini Logatec se je nekaj občin, med 
njimi tudi naša, odločilo, da pristopijo k realizaciji projekta ustanovitve skupne 
notranje revizijske službe. Sredstva za delovanje skupne notranje revizijske službe 
zagotavljajo občine ustanoviteljice v občinskih proračunih, Zakon o lokalni samoupravi 
pa daje možnost sofinanciranja ustanovitev skupnih služb iz državnega proračuna.  
  
V razpravi so sodelovali svetniki Marjan Pograjc, Damjan Širca, Andreja Dolinar, Franc 
Bradeško, Marjan Plestenjak, Velkovrh Milan in Viktor Prosen. Svetniki so bili v večini 
mnenja, da je tovrstna ureditev tudi zakonsko določena, potrebno jo je maksimalno 
izkoristiti tudi za pomoč pri finančnem poslovanju občine. V ta namen je župan dal na 
glasovanje naslednji  
 
Sklep 186/1/20 
»Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec sprejme v skladu z določbami 86. člena 
Poslovnika predlog Odloka o ustanovitvi skupne notranje revizijske službe v  
predlaganem besedilu«.  
ZA: 10 glasov      PROTI: 2 glasova 
Sklep je bil sprejet. 
Svetnik Milan Velkovrh je glasoval proti predlogu.  
 
Ad 5)   Potrditev Dokumenta identifikacije investicijskega programa za 
dozidavo OŠ Dobrova in adaptacijo obstoječe šole 
 
Jože Brezovec iz uprave je svetnikom obrazložil Dokument identifikacije 
investicijskega programa za dozidavo OŠ Dobrova in adaptacijo obstoječe šole. 
Povedal je, da je dokument pripravljen tako, da bo zdržal presojo državnih institucij 
ter istočasno poskušal predstavljati podlago za zagotovitev čim več zunanjih sredstev.   
V razpravi so sodelovali svetniki Dolinar Janko, Dolinar Andreja, Leopold Oblak, 
Marjan Pograjc, Milan Velkovrh. Splošno mnenje je, da bi država morala podpirati 
tovrstne investicije, ne pa iskati vse možne načine, da dodeljevala čim manj sredstev. 
Svetniki podpirajo gradnjo, vendar se bojijo, da občina samo ne bo zmogla zagotoviti 
dovolj sredstev za izgradnjo.  
Ker mora biti omenjeni dokument sprejet s strani občinskega sveta, je župan dal na 
glasovanje naslednji  
 
Sklep 187/2/20 
»Občinski svet je na 20. redni seji pregledal Dokument identifikacije investicijskega  
projekta za investicijo- Dozidava osnovne šole in adaptacija obstoječe šole- in 
ocenjuje, da je investicija primerno prikazana in izvedljiva, kot je prikazano, v 
dokumentu ter da so podatki in informacije zadostni, da se lahko pričakuje učinke, kot 
so predvideni.«    
ZA: 12 glasov      PROTI: 0 glasov 
Sklep je bil sprejet. 
 
Ad 6)   Predlog sklepa o vrednosti točke za izračun nadomestila za uporabo  
            stavbnega zemljišča na območju občine Dobrova- Polhov Gradec za   
            leto 2006 
 
Mateja Tavčar iz uprave je svetnikom pojasnila predlog sklepa, katerega je predhodno 
obravnaval tudi matični odbor in ga podprl.  Povedala je, da se zaradi neustreznih baz 
podatkov občina nadomestila na nezazidanem stavbnem zemljišču še ne izvaja.  
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Predlaga se, da odbor za prostorsko planiranje nameni sredstva za zagotovitev 
izdelave tovrstne baze in istočasno aplikacijo, ki bi omogočila boljšo kontrolo in 
pregled obstoječih zavezancev.  V razpravi so sodelovali Marjan Pograjc, Leopold 
Oblak, Jože Oven in Damjan Širca, kateri je predlagal, da je potrebno ažurirati 
obstoječo bazo, saj je menja, da ni popolna. Uprava naj najde način in možnosti 
ugotavljanja novih zavezancev z navzkrižnim pregledovanjem obstoječih baz in 
podatkov in z ogledi na terenu. Da se lahko prične izvajati postopek za odmero 
nadomestila v letu 2006, ki predstavlja izvirni prihodek občine, so svetniki sprejeli 
naslednji  
 
Sklep 188/3/20 
»Vrednost točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča na območju 
občine Dobrova – Polhov Gradec za leto 2006 znaša 0,53 Sit.«   
ZA: 14 glasov      PROTI: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 7)  Predlog  povišanja izhodiščne cene za izračun sorazmernega dela  
           stroškov opremljanja stavbnega zemljišča za leto 2006  
 
Boris Krnjajič iz uprave je podal obrazložitev predloga. Na osnovi 8. člena Odloka o 
plačilu sorazmernega dela stroškov za pripravo in opremljanje stavbnega zemljišča se 
morajo izhodiščna cena sorazmernega dela stroškov opremljanja stavbnega zemljišča 
in vsa prejšnja namenska plačila investitorja v izgradnjo komunalnih napeljav na 
območju predvidene gradnje revalorizirati s povprečnim indeksom podražitve za 
stanovanjsko gradnjo. Nova izhodiščna cena na osnovi indeksa je 1.895.325 SIT in na 
osnovi te narejena izravnava je 1.900.000 SIT. V razpravi so sodelovali svetniki Olga 
Skopec, Marjan Pograjc, Franc Setnikar, Milan Velkovrh. V razpravi so svetniki bili 
mnenja, da se mora zbrani komunalni prispevek vrniti v kraj- področje, kjer je bil 
pobran, (v obliki investiranja v opremljanje zemljišč). Setnikar Franc je ocenil, da 
uprava izvaja predvsem projekte v nižinskem delu ter predlaga, da je potrebna enotna 
obravnava izdelave vseh projektov, predvsem velja to za pridobivanje dokumentacije. 
Namreč opaža, da za projekte za izgradnjo kanalizacije v Polhovem Gradcu delo 
poteka prepočasi.    
Na predlog župana so svetniki sprejeli naslednji 
  
Sklep 189/4/20 
»Občinski svet potrjuje dvig izhodiščne cene na višino 1.900.000,00 SIT za izračun 
sorazmernega deleža stroškov opremljanja stavbnega zemljišča za leto 2006.« 
ZA: 14 glasov      PROTI: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
Ad 8)  Predlog  določitve višine enkratne pomoči za novorojence v občini  
           Dobrova- Polhov Gradec za leto 2006 
 
Mateja Tavčar iz uprave je na kratko predstavila predlog obravnavane točke. Na 
podlagi 6. člena  Pravilnika o enkratni pomoči za novorojence v občini Dobrova- 
Polhov Gradec, ki ga je občinski svet sprejel na 10. redni seji dne 25.02. 2004, ki 
pravi, da višino enkratne pomoči na podlagi tega pravilnika s sklepom določi občinski 
svet Občine Dobrova- Polhov Gradec enkrat letno, se predlaga sprejetje sklepa.  
V letu 2004 je bilo v ta namen porabljenih 6.074.000,00 Sit, rojenih otrok v letu 2004 
pa je bilo 96. Do 31. oktobra 2005 je bilo porabljenih 5.700.000,00 SIT, rojenih otrok 
v istem obdobju pa  63. S sprejetjem novega zakona o dohodnini (ZDoh-1, Ur.l. RS, 
št. 54/04), ki se je začel uporabljati od 1. januarja 2005 dalje, pa se tovrstna sredstva 
po novem obdavčujejo s 25 odstotnim davkom, ki ga bomo morali dodatno odvajati 
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državi, zakon žal oprostitev za tovrstne pomoči ne navaja. Pripravlja pa se 
sprememba zakonodaje, predvidoma v prihodnjem letu, da bo tovrstna pomoč 
lokalnih skupnosti oproščena plačila davka.  
Planirana sredstva za leto 2006, ob navedenih pogojih in upoštevanju povprečnega 
števila otrok tako znašajo 6.000.00, 00 Sit.  
Svetnica Andreja Dolinar in Dr. Janko Dolinar sta sodelovala v kratki razpravi, kjer je 
bil izpostavljen tudi predlog,v kolikor država oprosti davščino, se naj za isto vsoto 
poveča prispevek za novorojenca.  
Svetniki so po zaključeni razpravi sprejeli naslednji 
  
Sklep 190/5/20 
»Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec sprejme sklep, da se v letu 2006 za 
novorojence v občini Dobrova- Polhov Gradec nameni enkratna pomoč v višini neto 
60.000,00 Sit«. 
ZA: 14 glasov      PROTI: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 9)  Osnutek Odloka o proračunu občine Dobrova- Polhov Gradec za leto 
2006 
 
Svetnikom so bile predstavljene spremembe pri izdelavi proračuna za leto 2006, ki jih 
je uvedlo Ministrstvo za finance. Dušan Jelenčič je pojasnil, da postaja sestava 
proračuna ista kot na državni ravni, preglednost je po obliki drugačna, kot v preteklih 
letih. Bistvena novost je uvedba programske klasifikacije ter vključevanje prihodkov in 
odhodkov krajevnih skupnosti v občinski proračun, zaradi katerega je le-ta tudi večji v 
letošnjem letu. Proračun se v skladu z zakonom, sprejema samo za eno leto, ker je 
leto 2006 leto lokalnih volitev.  
Župan je povedal, da je osnutek proračuna pripravljen tako, kot je ocenil, da je 
enakomerno porazdeljen za vseh področjih, nikjer se sredstva niso zmanjševala, res 
pa je, da ostajajo investicije v delu, predvsem šola, prioritetne. Pozval je predsednike 
odborov, naj skličejo v času javne razgrnitve proračuna seje delovnih teles in 
obravnavajo osnutek proračuna ter podajo eventualne amandmaje, pri čemer naj 
upoštevajo uravnoteženost predlogov. Na prvi naslednji seji bo predlog proračuna za 
leto 2006 obravnaval in sprejemal.  
V kratki razpravi so sodelovali svetniki Milan Velkovrh, Leopold Oblak, Janko Dolinar, 
Franc Setnikar, Viktor Prosen. Velkovrh Milan je bil mnenja, da bi moral župan pred 
oblikovanjem osnutka proračuna se bolj posvetovati s svetniki, kakšne so njihove 
želje ali stališča pri posameznih zadevah. Janko Dolinar je povedal, da se je že 
dvakrat vzdržal pri glasovanju za sprejetje proračuna, saj ocenjuje, da se sprejmejo 
brez posvetovanj takoj, amandmaji pa ponavadi niso uspešni.  
Svetniki so se z osnutkom proračuna za leto 2006 strinjali.  
 
Ad 10)  Predlog kandidatov za sodnike porotnike 
 
Župan je svetnikom predstavil poziv okrožnega sodišča v Ljubljani, ki je v skladu z 
Zakonom o sodiščih objavilo v uradnem listu Poziv za predlaganje kandidatov za 
sodnike porotnike Okrožnega sodišča v Ljubljani.  
V preteklem mandatnem obdobju je občina Dobrova- Polhov Gradec predlagala 17 
sodnikov porotnikov, od tega enega za sodnika porotnika za mladoletnike, v novem 
mandatu pa  občina Dobrova- Polhov Gradec, v skladu z Aktom o določitvi števila 
porotnikov, predlaga predsedniku Višjega sodišča v Ljubljani, osem predlogov 
kandidatov.  
Izjave kandidatov za sodnike porotnike so podali:  
Velkovrh Milan, Potočnik Anton, Skopec Olga, Dolinar Janko, Leskovec Franc, Rutar 
Maksimiljan. Izjave bodo posredovane na okrožno sodišče v Ljubljani.  
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Ad 11)  Razno  
 
Oblak Leopold je posredoval predlog za razširitev dnevnega reda- in sicer predlagal je, 
da se po hitrem postopku obravnava Odlok o razglasitvi cerkve sv. Jošta, cerkve sv. 
Janeza Evangelista in hiše Šentjošt 9 v Šentjoštu nad Horjulom za kulturne spomenike 
lokalnega pomena, zaradi kandidiranja na razpis za pridobitev državnih sredstev. 
Sprejem Odloka za občino finančno ne bo imel posledic, predlog podpira tudi Krajevna 
skupnost Šentjošt, je povedal. V razpravi so sodelovali Milan Velkovrh, Olga Skopec in 
Damjan Širca. Helena Čuk iz uprave je svetnikom na vprašanja tudi pojasnila obstoj 
registra kulturne dediščine ter  pojasnila, da je na varovanih kulturnih območjih 
potrebno za poseg v prostor predhodno dobiti kulturno varstvene smernice oziroma 
soglasje.  Svetniki so po zaključeni razpravi sprejeli naslednji  
 
 Sklep 191/6/20 
»Sprejme se Odlok o razglasitvi cerkve sv. Jošta, cerkve sv. Janeza Evangelista in hiše 
Šentjošt 9 v Šentjoštu nad Horjulom za kulturne spomenike lokalnega pomena, v 
skladu s 85.členom Poslovnika občinskega sveta.«    
 
ZA: 13 glasov      PROTI: 1 glas 
Sklep je bil sprejet. 
 
V nadaljevanju je svetnik Harison Kirinčič podal pobudo odboru za kmetijstvo, za 
vključitev v program JP Ljubljanske tržnice, katerega član nadzornega sveta je. Viktor 
Prosen ga bo kot predsednik Odbora za kmetijstvo povabil na sejo odbora, da 
predstavi svoje predloge.  
Helena Čuk iz uprave je svetnike povabila na tržnico na Viču, kjer se ob sobotah že 
odvijajo aktivnosti in tudi prodaja domačih izdelkov naših kmetovalcev.  
Širca Damjan je zaprosil, da se svetnike zaradi obilice dela obvešča o terminih 
sestankov in sej takoj, ko so le-ti določeni, da si lahko organizirajo svoje delo.  
Viktor Prosen je predlagal, da se zaradi problema pridobivanja soglasij, ki so 
predpogoj za izvedbo investicij, vsa dokumentacija na krajevnih skupnostih preda 
občini, le-ta pa v sodelovanju z njimi poskušajo izvesti zastavljene projekte. Setnikar 
Franc In Povše Anton sta pojasnila probleme pri pridobivanju dokumentacije za 
izgradnjo kanalizacije v Polhovem Gradcu.  
 
Župan je svetnike seznanil z začasnim financiranjem javne porabe, do sprejetja 
proračuna za leto 2006.    
 
Župan se je svetnikom zahvalil za sodelovanje in jih povabil, da se udeležijo proslave 
ob Dnevu samostojnosti.     
   
Seja je bila zaključena ob  22.30 uri.  
 
 
 
Zapisala: Mateja Tavčar                                                                     
 
 
 
                     Lovro MRAK 
                       Župan  
 


